

Editorial Editorial

L. Bernd · V. Ewerbeck

Einzelfall betrachten – kooperativ handeln. Sterblichkeit durch primär maligne Knochentumoren deutlich gesunken

939

View each case individually – act cooperatively. Deaths from primary malignant bone tumors clearly reduced

Leitthema Main Topic

S. Flège · M. Kuhlen · M. Paulussen · S. Bielack · H. Jürgens

Operative Therapie primär maligner Knochentumoren

940

Surgical treatment of primary malignant bone tumors

P. Niemeyer · G. Delling · M. Werner · H.-G. Simank · L. Bernd

Telekommunikation und Telepathologie in der orthopädischen Onkologie.

949

Möglichkeiten bei Diagnostik und Therapie primär maligner Knochentumoren

Telecommunication and telepathology in orthopedic oncology. Potentialities and chances in diagnosis and treatment of malignant bone tumors

P.-U. Tunn · H. Delbrück · P. M. Schlag

Ablative Verfahren bei der operativen Behandlung maligner Knochentumoren

955

Ablative resections for surgical treatment of malignant bone tumors

J. Harde · C. Gebert · A. Hillmann · W. Winkelmann · G. Gosheger

Umkehrplastik im operativen Behandlungsplan der primär malignen Knochentumoren. Möglichkeiten und Grenzen

965

The value of rotationplasty today in the treatment of primary malignant bone tumors. Possibilities and limitations

R. Windhager · H. Welkerling · N. Kastner · P. Krepler

Operative Therapie am Becken und an der Wirbelsäule bei primär malignen Knochentumoren

971

Surgical treatment of primary malignant tumors of the pelvis and spine

L. Bernd · D. Sabo · A. Zahlten-Hinguranage · P. Niemeyer · W. Daecke · H. G. Simank

Erfahrungen mit der gefäßgestielten Fibula in der Rekonstruktion von ossären Defekten bei primär malignen Knochentumoren

983

Experience with a vascularized fibular graft for reconstruction of osseous defects after resection of primary malignant bone tumors

P. Wuisman · F. Gohlke · A. Witlox

Allografts in der Rekonstruktion von knöchernen Defekten bei primär malignen Knochentumoren

994

Allografts for reconstruction of osseous defects in primary malignant bone tumors

D. Sabo · L. Bernd · M. Buchner · M. Treiber · M. Wannemacher · V. Ewerbeck · D. Parsch

Intraoperative extrakorporale Irradiation und Replantation (IEIR) in der lokalen Behandlung primär maligner Knochentumoren

1003

Intraoperative extracorporeal irradiation and replantation for local treatment of primary malignant bone tumors

P. Krepler · M. Dominkus · C. D. Toma · R. Kotz

Die endoprothetische Versorgung an den Extremitäten bei Kindern nach Resektion primär maligner Knochentumoren

1013

Endoprosthetic reconstruction of the extremities in children after resection of primary malignant bone tumors